
 
 
Grijpskerke, maart 2023. 
 
 
GEACHTE BEWONERS VAN GRIJPSKERKE, 
 
Wat is er in korte tijd veel gebeurd in ons dorp. Vandaar deze speciale editie van de Dorpsraad 
Nieuwsbrief die langer is dan gebruikelijk, omdat wij jullie zo volledig mogelijk willen informeren 
over de lopende zaken. 

Wat staat er in deze Nieuwsbrief? 
Hieronder de punten met een korte samenvatting. 
 

1. GVVP (Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan) 
• Drukbezochte informatieavond op 16 januari waar kernwethouder aangaf dat GVVP 

enkel nog procesmatig beoordeeld kan worden, niet inhoudelijk. 
• 23 januari 14 sprekers bij de Commissie Ruimtelijke Ordening van de gemeente. 

Resultaat: proces van invoering moet opnieuw. 
• Participatiegroep nog op te richten, bestaande uit inwoners om te komen tot een lange 

termijn oplossing voor het verkeersprobleem. Dit op initiatief en onder leiding van 
gemeente. Vermoedelijke start april 2023. 

• Klankbordgroep opgericht bestaande uit inwoners om te komen tot korte termijn 
oplossingen voor acute problemen. 

• Bovenstaande groepen kunnen voorstellen aandragen, echter de gemeente beslist. 
• Flyers zijn in brievenbussen gestopt met oproep voor inschrijving nieuwsbrief en/of 

deelname klankbordgroep. Resultaat: meer dan 200 abonnees op de nieuwsbrief en ca. 
100 leden van de Vereniging Dorpsraad Grijpskerke. Daarnaast 25 die aangeven dat ze 
actief willen meedenken. 

2. Vodafone antennemast 
• Informatieavond 3 maart door MD7/Vodafone en Antennebureau met uitleg over 

noodzaak en werking van antennemast en het gebied waarbinnen de mast geplaatst 
dient te worden. 

• De aanvankelijk geplande locatie in de Molenstraat “is van de baan”, aldus MD7. 
Gevraagd werd naar andere locaties, waarbij door aanwezigen een vijftal werden 
aangedragen. Deze worden alle onderzocht door MD7. 

• Na enkele maanden komt MD7 terug met de resultaten van hun onderzoek en beloofd 
ALLE inwoners uit te nodigen voor een informatieavond. 

3. Nieuw bestuurslid 
• Freddy Nieuwenhuize. 

4. Overige zaken 
• Het afscheid van Louis Sanderse. 
• Dorpswandeling met nieuwe burgemeester. 

 
Hieronder zijn bovenstaande punten uitgebreid beschreven. 
 



1. GVVP 
Het GVVP werd ingeleid door de drukbezochte gemeentelijke informatieavond op 16 januari jl. in 
Nimmerdor. Onderwerp: de toenemende verkeersdrukte in en rond Grijpskerke, met name door de 
verwachte grote toename van het toeristenverkeer naar de kustkernen. Heel veel moet zich door 
het groene hart van Walcheren persen. “Niet leuk, maar dat is nu eenmaal zo”, zei de 
kernwethouder van Grijpskerke Ruud van Houten. Na de verwerkte schrik en een oproep van de 
Dorpsraad leidde dat op maandag 23 januari jl. tot maar liefst 14 insprekers bij de Commissie 
Ruimtelijke Ordening van de gemeente Veere, die het GVVP die avond procesmatig zou evalueren. 
Dit betekent niet inhoudelijk, maar controle of aan alle voorwaarden voor het proces van invoering 
was voldaan. Die evaluatie moet opnieuw, besliste de raad en wethouder Steketee moet zijn 
huiswerk overdoen. Wanneer dat zal gebeuren gaan we scherp in de gaten houden. De insprekers 
leverden zinnige bijdragen, waarvoor dank! 
 
HET VERVOLG 
De Dorpsraad nam zich voor om de inhoud van het GVVP nog eens kritisch onder de loep te nemen 
met als uitgangspunt: is het mogelijk de gemeenteraad ertoe te bewegen het verkeer beter te 
verdelen over het eiland, bij voorkeur zonder extra asfalt. Daar is de denktank (2 leden van de 
dorpsraad en 5 min of meer deskundige dorpsbewoners) druk mee bezig en zal u op enig moment - 
uiterlijk april - uitnodigen voor een informatieavond over de bevindingen. Nodeloos te zeggen dat 
we ons best doen de juiste argumenten te vinden om het GVVP inhoudelijk aan te passen, maar dat 
het de gemeenteraad is die beslist. Dit vanuit het uitgangspunt: gezag is en moet redelijkerwijs 
betwistbaar zijn en niet geschoten, altijd mis. Overigens: een ecoloog zou in deze groep nog zeer 
welkom zijn. 
 
Een ander doel van de informatieavond van 16 januari: de bewoners inlichten over een 
participatietraject om de mogelijke oplossingen/scenario’s voor de toegenomen verkeersdrukte te 
onderzoeken in een participatiegroep met inwoners. Let wel: dit is een door de gemeente 
opgezet/gepland traject. Dat kan van start gaan als de gemeenteraad daarvoor de goedkeuring geeft 
na hernieuwde bespreking van het GVVP in de Commissie Ruimtelijke Ordening. Dit is een op basis 
van de participatienota van wethouder Van Houten vastgesteld traject. Zoals al gezegd, we hebben 
nog geen duidelijk antwoord op de vraag wanneer dit staat te gebeuren. Waarschijnlijk half april. 
 
Daarnaast werd de Dorpsraad de dag na de informatieavond gebeld door wethouder Van Houten 
om te komen praten. Men was toch wel enigszins geschrokken van de ontstane commotie. 
Uit dat gesprek – gevoerd door Fred London en Arja Boogaard - kwam het idee van een 
klankbordgroep: een groep inwoners, die vanuit hun perspectief, zich zou buigen over de nodige 
verkeersmaatregelen in het dorp, een soort burgerinitiatief. Om die reden zijn in het hele dorp flyers 
verspreid. Daarin vroegen we u zich, zonder verdere verplichtingen, aan te melden voor de 
nieuwsbrief van de Dorpsraad. Ook of u wilt meedenken over oplossingen om op korte termijn de 
leefbaarheid en verkeersveiligheid in het dorp te verbeteren. Dat is dus een ander traject dan het 
lange termijn participatietraject van de wethouder en staat in principe los van het GVVP. Deze groep 
heeft geen enkele andere status dan met inwoners bespreken wat nu écht op korte termijn goede 
verkeers- en veiligheidsmaatregelen kunnen zijn. Wethouder Van Houten heeft in de laatste 
dorpsraadvergadering toegezegd dat er budget is voor dergelijke maatregelen. Het heeft dus zin er 
over te praten. Maar de deelnemers aan deze groep hoeven niet noodzakelijkerwijs dezelfde te zijn 
als die aan de uiteindelijke participatiegroep, die scenario’s voor de lange termijn gaat bespreken. En 
ook hier geldt: het is niet deze groep die beslist, maar uiteindelijk de gemeenteraad. 
 
We hebben op de flyer veel reacties gekregen, er zijn nu meer dan 200 abonnees op de nieuwsbrief 
en inmiddels zo’n 100 leden van de Vereniging Dorpsraad Grijpskerke. Daarnaast zijn er 25 
dorpsgenoten die aangeven dat ze actief willen meedenken. Geweldig en hartelijk dank! Het is goed 



om te merken dat we als inwoners solidair zijn en samen willen streven naar een mooi en veilig 
dorp.  
Wat gaan we daar nu mee doen? Dit wordt opgepakt door Arja Boogaard en Fred London (namens 
de Dorpsraad). Samen met een ambtenaar van de Gemeente Veere zullen zij uit al deze 
aanmeldingen een uitgebalanceerde klankbordgroep gaan vormen, die gaat kijken naar de 
maatregelen die op korte termijn genomen zouden kunnen worden.  
 

2. Vodafone antennemast 

Donderdag 2 maart was er een informatiebijeenkomst over de geplande plaatsing van een Vodafone 
antennemast in/nabij Grijpskerke. Via de gemeente Veere was aan MD7 (instantie die voor 
Vodafone geschikte locaties zoekt en voorbereidt) gevraagd om ALLE inwoners van deze 
informatiebijeenkomst op de hoogte te stellen. Dit is helaas niet gebeurd en enkel omwonenden van 
de beoogde locatie Molenstraat, kregen een brief. Via Facebook heeft de Dorpsraad getracht toch 
nog zo veel mogelijk mensen te informeren, wat leidde tot een grote opkomst van inwoners. 

De bijeenkomst werd geopend met een presentatie van het Antenneburau, een instantie van de 
overheid (zie https://www.antennebureau.nl/). Deze legde in hoofdlijnen de werking van een 
antennemast uit en dat wetenschappers aangeven dat de negatieve effecten op de gezondheid 
onwaarschijnlijk zijn, maar dat men dit niet met 100% zekerheid kan zeggen. Duidelijk werd 
gemaakt, dat de overheid een dekkingsplicht van 98% stelt aan telecomproviders, wat Vodafone 
noodzaakt om de gebieden in Nederland waar dit niet het geval is, in kaart te brengen en daar 
antennes te plaatsen om boetes te voorkomen. 

Vervolgens legde Dennis Dormans van MD7 de noodzaak uit om in/nabij Grijpskerke een 
antennemast te plaatsen om aan de dekkingsplicht te voldoen. Illustraties/kaarten werden getoond 
met het gebied waarbinnen de mast van 39,5 m hoog zou moeten komen te staan. Aanvankelijk had 
MD7 gepland de mast in de Molenstraat, nabij het trafohuis, te plaatsen. Vanwege de enorme 
weerstand van omwonenden, “is dit van de baan”, aldus MD7. Een alternatief ziet men in de 
Ravensteinweg bij het pompgemaal. Vanuit de zaal was hiertegen weerstand. MD7 vroeg aan de 
aanwezigen om te komen met andere opties. De volgende werden aangedragen: 

• Dorpsbos. MD7 gaf aan dat dit ‘natuurgebied’ is en hoogstwaarschijnlijk niet wordt 
toegestaan, maar gaat niettemin onderzoeken; 

• Op dak dorpshuis Nimmerdor. Dit wordt dan een korte mast van ca. 10 meter en mits 
dakconstructie het dragen kan. MD7 gaat dit onderzoeken; 

• Sportveld hoek Jacob Catsstraat-Hondegemsweg. Stuit wellicht op weerstand 
omwonenden; 

• Gemeentewerf Baayenhovenseweg. Deze locatie valt buiten het gebied waarbinnen volgens 
metingen de mast dient te komen. Kan evt. worden opgelost met hogere mast (50 m). MD7 
gaat onderzoeken; 

• Tennisvelden richting Mariekerke. Hiervoor geldt hetzelfde als locatie hierboven. 

Verder werd gemeld dat: 

• Er 270 masten in Nederland bij moeten komen om aan dekkingsplicht te voldoen; 
• Er hoogstwaarschijnlijk op de geplande mast van Vodafone ook antennes komen van de 

overige providers, die tenslotte met dezelfde dekkingsplicht te maken hebben; 
• Er nog GEEN vergunningsaanvraag is ingediend. Als dit gedaan wordt, zullen alle (technische) 

details openbaar worden. 



MD7 zegde toe alle opties te onderzoeken en hiervoor enkele maanden nodig te hebben en dat over 
de uitkomst ALLE inwoners geïnformeerd zullen worden. 

3. Nieuw bestuurslid 
 
De commotie rond de zendmast leverde ook iets goeds op: een nieuw bestuurslid, die het op zich 
genomen heeft de digitale communicatie via website en nieuwsbrieven ter hand te nemen. Onnodig 
te zeggen hoe blij wij daarmee zijn, na vele vergeefse oproepen. 
Hij stelt zich voor:  
 Mijn naam is Freddy Nieuwenhuize, geboren in 1965 in Middelburg en de lagereschooltijd 

doorgebracht in Grijpskerke. Na 45 jaar op diverse locaties in verschillende uithoeken van 
Nederland te hebben gewoond, eindelijk weer ‘trug tuus’. Want zo voelt dat. Ik ben getrouwd 
met Saskia en wij hebben een zoon van 22 en een dochter van 19. Als je mijn naam googled zie 
je al snel wat mij zoal bezighoudt. 

 Ik zie er naar uit om de Dorpsraad te ondersteunen en de inwoners van Grijpskerke van dienst 
te zijn bij gemeentelijke vraagstukken. Graag tot ‘in ons durp’! 

 
4. Overige zaken 

 
• Afscheid van Louis Sanderse 

Een terechte serieuze gebeurtenis in ons dorp, die niet ongemerkt voorbij is gegaan. 
Onder het motto: we kunnen helaas niet tegenhouden dat de winkel verdwijnt, maar we 
kunnen wel onze waardering voor het vele werk van Louis en de fam. Sanderse 
uitspreken.  
In het grootste geheim georganiseerd door een kleine groep inwoners samen met de 
Dorpsraad. Het werd een fantastische samenwerking met de kerk, Marijke van Peene, 
personeel van Louis, bloemen voor beide mevrouwen Sanderse, een afscheidslied door 
Ben Bommelje en zijn muzikanten en natuurlijk de prachtige (totaal verzonnen) 
uitgereikte Orde van Verdienste. Het was een droevige aanleiding, maar een 
fantastische happening. Tot slot: het enorme geldbedrag dat was opgehaald in een 
collecte. 
Iedereen die eraan heeft meegewerkt; heel veel dank. Louis was overdonderd. 
Burenhulp heeft inmiddels een boodschappendienst opgezet. Mooi initiatief, waar u 
allen een flyer over in de brievenbus heeft gehad en nog altijd op kunt intekenen. 

• Het wandelbezoek met de nieuwe burgemeester mevrouw Frederiek Schouwenaar op 
21 februari jl. was zeker een succes. Een geïnteresseerde burgemeester en goed 
geïnformeerde dorpsraadsleden en bewoners. Via de kerk, naar Kees Wagenaar van 
Burenhulp, zowat omvergereden op de kruising Hondegemseweg met de Catsstraat, op 
naar de vermeende locatie van de zendmast en via de even moeizame kruising van de 
Schuitvlotstraat en Mariekerkseweg naar de soos in Nimmerdor. Op de Facebookpagina 
van de dorpsraad vindt u foto’s. 

 
 
NOGMAALS: HARTELIJK DANK VOOR DE VELE INSCHRIJVINGEN VOOR DE VERENIGING 
DORPSRAAD GRIJPSKERKE EN DE NIEUWSBRIEF. 
 
 
Met groet, 
Dorpsraad Grijpskerke 
 


